
JK-möte 27 november 

Närvarande(via teams): Karl Asplund, Kent Maltein, Stina Lysebring 

• DN -anmälan: vi har fått några frågor som vi behöver besvara. Stina 
sammanställer våra svar och skickar tillbaka till DN.  

• JSM-par 

Beslutas att: spelplats blir BK St: Eriks i Stockholm, den 22-23 mars, spelavgiften blir 
500 kr, mat ingår, Ivar Lichtenstein har lovat att ställa upp och hjälpa till att samordna 
boende för de juniorer som behöver hjälp att ordna sovplats. Resersättning liksom förra 
året, dvs 8 kr/mil, dock högst 25 kr per bil. Har man kortare reseavstånd än 10 mil så 
utgår ingen reseersättning. Sista anmälan 8 mars.  

• Nästa juniorläger blir 29 maj-1 juni i Falkenberg. Vi tar ut samma avgift som förra 
lägret, dvs 900 kr för juniorer, 1800 för medföljande vuxen och utländska juniorer.  

• JK:s sammansättning: Lisa vill kliva av JK eftersom hon känner att hon inte har tid 
för uppdraget. Vi behöver bli fler i JK för att hinna med våra uppdrag. Vi har några 
förslag på personer som vi kan tillfråga. Kan vi utöka JK med några personer till så 
är vi tillräckligt många för att ha olika arbetsgrupper, tex en som fokuserar på 
Juniorkampen/rekrytering/sponsorer och en som tar hand om läger osv. I nuläget 
lägger vi mycket tid på att tex detaljplanera läger. Vi behöver effektivisera den tid 
vi lägger ner, och då behöver vi vara fler som arbetar i Juniorkommittén. Stina och 
Kent kontaktar några som vi gärna skulle se som medlemmar i JK.  

• Juniorkampen-projektet: hur ser vi till att bollen är fortsatt i rullning? Projektet är 
igång på flera håll i landet, vi följer upp och kollar om/hur vi kan vara behjälpliga. 
Vi behöver fortsätta diskutera frågan vidare på nästa möte. 

• Realbridge på söndagar: hur kan vi vidareutveckla juniorbridgen på realbridge så 
att vi kan locka fler till spel? Vi fortsätter med minibridgen(dropin) på söndagarna 
och undersöker möjligheterna att starta en vanlig partävling(24 brickor) parallellt, 
som man får anmäla sig till via hemsidan. 

• Stina kontaktar de junioransvariga i varje distrikt och följer upp – vad händer i ditt 
distrikt, deltar juniorer i er verksamhet, kan JK vara behjälpliga på något sätt? Den 
information som vi får från olika håll i landet kan användas i ”JK informerar”, så att 
alla kan få ta del av vad som är på gång.  


